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Det må være et uttalt mål for Radøy Kommune at hele kommunen får utbygget fiberbredbånd. 
Stusser veldig over valg av disse aksene, og hva som gjør et område viktigere enn andre. 
Om Radøy skal søke middler til videre utbygging, så bør derfor hele kommunen inkluderes i den 
søknaden! 
Det er de "sentrale" strøkene i kommunen som idag har det største og beste tilbudet innen 
brebånd, mens vi som bor i utkanten må leve under Nettstar`s kostbare monopol. 
Derfor blir det feil i mine øyne at det er de sentrale strøkene som synes prioritert, mens de 
delene av kommunen som ikke har et tilbud forsatt skal stå på stedet hvil! 
 
Jeg er bosatt på Toska, og det er ikke bare et ønske om å føre fiberbrebånd ut her men også et 
krav at dette blir gjort! 
Interessen for fiber er stor her ute både blandt fastboende og blandt en økende mengde 
hyttefolk. 
Derfor mener jeg at en akse fra Manger via Mangerøy til Toska, må komme på plass i denne 
søknad eller om det skulle være mer hensiktsmessig, en akse fra Hella via Floen til Toska. 
Etter det eg har forstått så har allerede Floen fått fiberbredbånd av Bergen Kommune. Kanskje 
vil det være rimligere for Radøy å få knyttet Toska på dette? 
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